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Dr Duška Ignjatović: Krizni štab mora da se osmeli, "Mišović" pun od podruma do krova 

Načelnica anesteziologije u KBC "Dr Dragiša Mišović" dr Duška Ignjatović kaže za RTS da se u toj ustanovi 

leči više od 300 pacijenata i da je bolnica puna "od podruma do krova". Ove mere se očigledno ne 

poštuju i ne kontrolišu, nešto mora da se uradi, ističe doktorka. 

Dr Duška Ignjatović je, uoči održavanja sednice Kriznog štaba, članovima poslala jasnu poruku: 

"Neophodno je da se osmele i donesu neke drugačije mere. Ove mere se očigledno ne poštuju, ne 

kontrolišu, ne sankcionišu". 

Istakla je da Srbija mora da se ugleda na zemlje koje su uvele stroge mere i imaju rezultate, poput Italije. 

"Prošle godine smo se svi pribojavali italijanskog scenarija, sada bih da se ugledamo na sadašnji njihov 

scenario: preko 80 odsto vakcinisanih, uvedene kovid propusnice. Moramo stati na put transmisiji virusa, 

imamo tri miliona građana među kojima su ili bolesni ili nisu vakcinisani, virus cirkuliše, ide zima, ljudi su 

u zatvorenom", ukazala je načelnica anestezije gostujući u Dnevniku RTS-a. 

Rekla je da ne razume one koji su protiv uvođenja kovid propusnica i da ne vidi problem u tome. 

"Imamo pun autobus ljudi koji umre od kovida, svakodnevno sahranjujemo 50 ljudi, to su zvanični 

podaci, ne pričamo o ljudima koji ne stignu do lekara, koji se nisu javili, gde nije prepoznat kovid. Zbog 

toga što mi ne želimo da se uzmemo u pamet", rekla je dr Duška Ignjatović. 

Dodala je da se u KBC "Dragiša Mišović" leči desetak trudnica i tri porodilje, koje su prevremeno 

porođene. 



 
 

"Davali smo lekove da sazru pluća, da se uradi carski rez. Te trudnice se bore za život, '93. i '98. godište. 

Ne znamo kako će se ta borba završiti", navela je načelnica anestezije u KBC "Dr Dragiša Mišović". 

Bolnica je prepuna  

Navela je da lekarima nije mesto da leče ljude ako ne veruju u ono za šta su se školovali ili ako žele da 

leče biljkama i kapima. 

"Zovu me prijatelji i kažu da im lekar nije dao vakcinu ako su alergični na penicilin. To je neznanje, 

bruka", istakla je dr Duška Ignjatović dodajući da agresivnijom kampanjom za vakcinaciju treba stići i do 

ljudi u ruralnim sredinama. 

KBC "Dr Dragiša Mišović" je gotovo dve godine u kovid režimu, a prema rečima doktorke, non-stop je 

"puno od podruma do krova". Trenutno se leči više od 300 pacijenata, od kojih je 70 na intenzivnoj nezi. 

Preko 90 odsto njih je nevakcinisano, kaže načelnica anesteziologije u "Mišoviću" 

"Dok se bore za dah i dok su svesni, svi kažu da nisu ni sanjali da ovo ovako izgleda, osećaju na svojoj 

koži koliko je teško. Čim izađemo, vakcinisaćemo se, kažu, ali ne izađu svi iako mladi i zdravi do tada, ne 

izađu, nemaju drugu šansu. Imali smo izbor da se vakcinišemo, trebalo je to uraditi u kratkom roku, to 

smo propustili. Iako je kasno, hajde da ne razvučemo to na dve-tri godine, ne možemo raditi samo 

kovid", napomenula je dr Duška Ignjatović. 

Dodaje da mnogo faktora utiče na to da li će neko da razvije tešku kliničku sliku, ali da ima i mladih, pa i 

dece koja tokom lečenja zahtevaju kiseonik. 

"Potvrđeno je da i potpuno zdravi ljudi mogu da je razviju i da se iz dana u dan urušavaju, mi radimo sve 

što imamo na raspolaganju, mi utičemo na taj tok bolesti, ali nekada ne možemo", navela je dr Duška 

Ignjatović. 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Trudnice u strahu od imunizacije – šta su preporuke 

U poslednje dve nedelje od kovida je umrlo devet trudnica i porodilja. Nijedna od njih nije bila 

vakcinisana. Odluku da izbegnu imunizaciju donose iz straha, zbog oprečnih informacija. Preporuka da se 

trudnice vakcinišu zasnovana je na ekspertskim saznanjima, a ne na dokazima, kaže za RTS ginekolog dr 

Aleksandar Ljubić. 

Prof. dr Aleksandar Ljubić i Jelena Ćirić Nikolić, gostujući u Beogradskoj hronici, rekli su da su najčešća 

pitanja trudnica, kao i žena koje planiraju trudnoću, da li se i kada vakcinisati. 

Profesor Ljubić kaže da bi trudnice, kao i svi ostali pacijenti najradije htele prost odgovor, ali da je 

nažalost za takve odgovore još rano. 

"Preporučio bih svim ženama da se vakcinišu pre trudnoće i da se svi vakcinišemo odmah, to bi bilo 

najbolje, i pre lečenja steriliteta i pre začetka", poručuje Ljubić. 

Dodaje da u našoj zemlji postoji jasno definisano pravilo koje je Batut na osnovu mišljenja stručne 

komisije izdao: da vakcinacija nije kontraindikovana u trudnoći i da se preporučuje posle prvog 

tromesečja. 

Ljubić kaže da ima mnogo dilema, jer su stavovi menjali. "Kako je dolazilo više saznanja, tako su stručna 

udruženja davala drugačije preporuke, koje su laicima, nenaviknuti na to, bile zbunjujuće", objašnjava dr 

Ljubić. 

Zbunjujuće poruke   



 
 

Ističe da je zvanična preporuka najvećeg evropskog udruženja za sterilitet da se čeka dva meseca od 

vakcinacije od bilo kog lečenja, ali da je sada drugačije kada se preporučije nekoliko dana od vakcinacije. 

"Promena naših stavova je ono što zbunjuje pacijente. I dalje postoje, zbog vremena koje je prošlo od 

pojave kovida, preporuke bazirane samo na ekspertskim mišljenjima, a ne dokazima. To je najmanje 

snažan naučni potkrepljeni dokaz i danas, ali jedini moguć", dodaje gost Beogradske hronike. 

Prof. dr Aleksandar Ljubić kaže da su preporuke regulatornih agencija, upravo zbog toga što nema 

dovoljno naučnih saznanja, da je neophodna svetska saradnja kako bi se rešila pitanja koja svi pacijenti 

na svetu postavljaju. 

Jelena Ćirić Nikolić sa portala "Bebac" kaže da se javljaju i dojilje koje pitaju da li treba da se vakcinišu, te 

da ne mogu da dobiju mišljenje lekara napismeno, koje im je potrebno da bi se vakcinisale na 

punktovima. 

"Nema jedinstvenog stava i među samom strukom", ukazuje Ćirić Nikolićeva. 

Ljubić kaže da je nacionalna preporuka da je u pojedinim situacijama potrebno razmotriti potrebu za 

vakcinacijom. 

"S druge strane Svetska zdravstvena i američko udruženje su dali preporuku svim trudnicama da se 

vakcinišu. S treće strane, najviša regulatorna tela tvrde da ne mogu da daju preporuku jer nemaju 

dokaza i da su neophodna istraživanja da bi se takva vrsta preporuke dala", dodaje Ljubić. 

Doktor Ljubić kaže da nije izdao potvrdu trudnici da se vakciniše, ali da izdaje mišljenje o stanju 

trudnoće: da li je kontraindikovana vakcinacija ili ne. 

"Verovatno najveća pokrenuta studija o delovanju kovida i lekova o trudnoći je zajednička američke i 

evropske medicinske agencije, koja je počela tek od maja ove godine. Moramo da sačekamo te rezultate 

da bi preporuke bili zasnovane na dokazima", smatra Ljubić. 

Na pitanje da li trudnice treba da se vakcinišu protiv sezonskog gripa, Ljubić kaže da je zvaničan stav da 

treba, nezavisno od starosti trudnoće."Zdrava pamet nalaže ne u prvom tromesečju", zaključuje prof. dr 

Aleksandar Ljubić. 

 

 

 

 



 
 

 

 

Novi lek koji bi mogao da utiče na tok pandemije, kada stiže u Srbiju i od čega to zavisi 

"Molnupiravir" stručnjaci opisuju kao lek koji budi nadu i koji bi mogao da utiče na tok pandemije. To je 

antivirusni lek, koji zaustavlja replikacuju virusa u organizmu. Zato je Vlada Srbije sa proizvođačem 

potpisla sporazum o nabavci. Bojan Trkulja iz Udruženja proizvođača inovativnih lekova rekao je za RTS 

da procedura mora da se poštuje - neophodna je dozvola u zemlji proizvođača, u ovom slučaju iz SAD. 

Pre decembra ne možemo da očekujemo stav Američke uprave za hranu i lekove, kaže za RTS Pavle 

Zelić. 

Stručnjaci Američke agencije za hranu i lekove – FDA treba da razmotre raspoložive podatke o upotrebi 

novog leka za pandemiju. 

"Molnupiravir" se koristi kod blagih i umerenih slučajeva zaraze koji mogu da prerastu u teške, 

uključujući hospitalizaciju i smrt. Već neko vreme se u svetskoj javnosti razmatraju i dobre i loše strane 

tog novog leka, ali i drugih lekova koji se trenutno ispituju.  

Opisuju ga kao lek koji budi nadu i koji bi mogao da utiče na tok pandemije. Zato je Vlada Srbije sa 

proizvođačem potpisla sporazum o nabavci. 

Bojan Trkulja iz Udruženja proizvođača inovativnih lekova rekao je da je sjajna vest da ćemo među 

prvima nabaviti lek, ali procedura mora da se poštuje – kao i za svaki lek neophodna je dozvola u zemlji 

proizvođača, u ovom slučaju iz SAD. 



 
 

Objašnjava da će se, kada FDA dâ dozvolu, predati zahtev našoj Agenciji za lekove, jer kod nas se nikad 

ne dozvoljava da se registuje lek koji nije registrovan u zemljama EU ili SAD, odnosno u zemlji 

proizvođača. 

"Onog momenta kada dobijemo dozvolu FDA, naša Agencija za lekove doneće odluku. Nadam se da će 

odluka biti pozitivna. Praktično, odmah posle donošenja te odluke lek će biti dostupan našim 

pacijentima", rekao je Trkulja. 

Lopta u dvorištu Agencije za hranu i lekove 

Pavle Zelić, magistar farmacije, rekao je da je inicijalni razvoj leka počeo na Univerzitetu Emori. 

"Postoji mogućnost da se upoznam u narednim danima sa timom koji je otkrio lek", kaže Zelić. 

Podseća da je na tom prestižnom univerzitetu razvijan jedan lek protiv HIV-a, konstatujući da je to pravi 

svetski centar gde se pronalaze nove terapije. 

"Molnupriravir" je predat za ubrzanu proceduru kod Uprave za hranu i lekvove. Ona je izašla sa 

saopštenjem da će se 30. novembra sastati Komitet za savetodavna pitanja u vezi sa tom vrstom 

terapije. Sama FDA procenjuje sve elemente iz kliničkih studija kako bi potvrdila ono što su kompanije 

najavile", kaže Zelić. 

Posle toga će se doneti konačna odluka, a pre decembra ne može se očekivati stav Američke uprave za 

hranu i lekove. 

Zelić kaže da je važno to što lek budi optimizam, ali moramo biti svesni da ne može biti končano rešenje. 

Tu su, kako kaže, vakcine. U SAD je odobrena i treća doza "Moderninog" cepiva. 

"Sada će je primiti u najbližoj apoteci, to su novine u SAD. Situacija je i dalje teška, veliki broj obolelih i 

preminulih, mora se mnogo raditi na edukaciji, kako da se pristupi građanima da se ohrabre", rekao je 

Zelić. 

"Veliki broj novih terapija je u igri, pored vakcina o kojima smo govorili, imamo i nekoliko antivirotika. 

Važno je da su to orlane terapije, nije primena u hospitalizaciji, tri studije kompanije Fajzer, sve su to 

lekovi koji se utrkuju prema pacijentima", istakao je Zelić. 

Napominje da je neophodna kontrola nadležnih regulatornih tela, kako u Americi, tako i u Srbiji. 

"Optimistične vesti su u pogledu efikasnosti ovih lekova - smanjenje smrtnih ishoda za 50 odsto, dobro 

zvuči. Moramo sačekati da se sve to verifikuje od strane nadležnih organa i siguran sam da ćemo imati 

još dobrih vesti." 

"Vakcinacija ostaje primarno i osnovno sredstvo za masovnu reakciju za masovnu primenu lekova koji će 

sprečiti da se razvija kovid", rekao je on. 



 
 

"U SAD se zna da je mehanizam dejstva leka da srečava razmnožavanje virusa i virus ne može da se 

multuplikuje i utiče na organizam u ranim fazama bolesti, mora se uzeti na vreme. I drugi lekovi deluju 

na sličan način, ali oralni način primene je zgodan", kaže Zelić. 

"Ne govorim o primeni leka u bolničkim uslovima", kaže on. 

Ovo je jedna odlična vest koja dolazi sa američkog kontinenta, zaključio je Zelić. 

Po kom principu lek radi 

Lek "molnupiravir" smanjuje rizik od hospitalizacije za oko 50 odsto. 

Trkulja kaže da ćemo konačnu informaciju o tome imati kada lek prođe regulatiornu proveru, kada 

budemo dobili zvaničnu registraciju i po pitanju doze i načina davanja. 

To je oralni lek u pilulama, daje se u jednoj dozi, tokom pet dana. Bitno je da počne primena u prvih pet 

dana infekcije jer sprečava replikaciju virusa u organizmu. 

"Za razliku od prethodnih lekova, u vidu infuzija, pacijent je morao da bude hospitaliziovan. Ovo je lek 

koji će omogućiti da se dobija u kućnim uslovima, čime će biti rasterećen zdravstveni sistem", podvlači 

Trkulja. 

I druge kompanije rade na novim lekovima 

"Potruduli smo se kao država da među prvima nabavimo lek 'baricitinib' koji se koristi kao 

imunomodulatorni lek čak i kod najtežih pacijenata koji zahtevaju dodatu suplementaciju kiseonika, 

mehaničku ventilaciju", rekao je Trkulja. 

"Molnupiravir je antivirusni lek, koji zaustavlja replikacuju virusa u organizmu, kod baricitiniba pričamo o 

imunomodulatornom efektu koji sprečava prejaki odgovor našeg imunog sistema koji često može da 

bude štetan", objašnjava Trkulja. 

Različite kompanije rade na različitim lekovima čime se povećavaju mogućnosti lečenja. 

Trkulja je ponovio da je vakcina primarni način borbe sa pandemijom, jer jedino vakcina  sprečava rizik 

od nastanka bolesti.    

 

 

 

 



 
 

 

 

DANAS ZASEDA KRIZNI ŠTAB Saznajemo: Ako se uvedu KOVID PROPUSNICE, mogle bi da važe samo u 

jednom delu dana 

Krizni štab zaseda danas, tema je trenutna epidemiološka situacija, a kako je najavljeno na dnevnom 

redu su i kovid propusnice. Do sada su najavljivane nekoliko puta, ali kako je rečeno od toga se ni u 

jednom momentu nije odustalo, već se tražio adekvatan model. Po svemu sudeći, rešenje je tu. 

Dok na jednoj strani medicinski deo štaba traži zatvaranje na 10 dana, što podrazumeva skraćeno radno 

vreme, na drugoj je sve izvesnije da, ako se budu uvele kovid propusnice one će se odnositi na „noćni 

život“, saznaje "Blic" nezanično. 

Izvor blizak Kriznom štabu u razgovoru za „Blic“ kaže da će kovid propusnice zaživeti i kod nas i da je 

sada pravi trenutak za to. 

- Od kovid propusnica se nikada nije odustalo, samo se tražio model da se sprovedu. Prema trenutnom 

planu one bi za početak važile u klubovima, kafićima, splavovima... Ali samo kada je u pitanju noćni život. 

Mladi ljudi i svi oni koji posećuju takva mesta visokog rizika za zaražavanje, a to su mesta gde se igra 

peva, gde se u malom prostoru okupljaju ljudi, tu je potreban poseban oprez. Svakako da je možda 

potrebno uvesti i za dnevne izlaske, ali u svakom slučaju one se neće tražiti za ulazak u prodavnice, 

apoteke, ambulante… Dakle, moguće je da će zaživeti ovaj model, što će se znati nakon sednice Kriznog 

štaba, kaže nezvanično naš izvor. 

Kako dalje objašnjava, medicinski deo ne odustaje od svojih zahteva a to je da traži zatvaranje na 10 

dana, što podrazumeva skraćeno radno vreme. 



 
 

-Situacija nije nimalo jednostavna, potrebno je uspostaviti veću kontrolu. Vakcinacija nam je jako važna i 

neophodno je povećati obim, tu dileme nema. Medicinski deo ima svoje zahteve od kojih ne odustaje, ali 

to nije baš najslavnije rešenje i bolje je opet fokusirati se pre svega na povećanje obuhvata vakcinacije i 

kovid propusnice, nego na bilo šta drugo dodaje izvor blizak Kriznom štabu. 

Kovid propusnice su neophodne 

Da li će biti uvedene i zaživeti odmah, saznaćemo nakon završetka sednice. Pre dva dana ministar 

zdravlja Zlatibor Lončar odgovarajući na pitanja o kovid propusnicama izjavio je da ne postoji nijedan 

razlog da sve radi i funkcioniše 24 časa, ali da u sve te objekte mogu da uđu samo vakcinisani ili PCR 

testirani ne stariji od 72 sata, navodeći da bi tako trebalo raditi i za svadbe, tribine, utakmice. 

- Molim da se ujedinimo oko spašavanja života i zdravlja ljudi, nijedan ustav ni zakon nije važniji od toga. 

Svuda tu piše da je prioritet ljudski život i zdravlje, rekao je Lončar za TV Pink i dodao da država sve čini 

na suzbijanju epidemije, te da imamo vakcine i najnovije lekove. 

Prema njegovim rečima, kako je ocenio dok cela Srbija ne bude na 80- 85 posto vakcinisanih problem 

neće biti rešen. 

Pozitivna i negativna diskriminacija 

Poverenik za informacije od javnog značaja i zaštitu podataka o ličnosti Milan Marinović u razgovoru za 

RTS objasnio je pozitivnu i negativnu vrstu diskriminacije, komentarišući eventualno uvođenje kovid 

propusnica. 

- Neki vid pozitivne diskriminacije ne bi bio kršenje ljudskih prava, kada to kažem mislim na to da 

vlasnicima kovid propusnica bude dozvoljen ulazak u, recimo, neke veće tržne centre, pozorišta, 

bioskope, sportske događaje, koncerte - istakao je poverenik. 

S druge strane, kako je objasnio, negativna diskrimacija bila bi kada bi građani bili uslovljeni da za 

dolazak na posao, u školu, kod lekara, moraju da imaju kovid propusnicu. 

- Sama zaštita ličnih podataka ne bi bila problematična jer je u svrhu zaštite zdravlja, jer je ugroženo 

zdravlje stanovnika i bilo bi opravdano. Ali bi moralo da se vodi računa kako se skladište ti podaci, ko ima 

pristup, ali pošto su ti podaci već negde sadržani, u bazama vakcinisanih, testiranih, njihovo korišćenje 

ne bi bilo problematično – izjavio je Marinović za RTS. 

Mnogi postavljaju pitanje zloupotrebe i na koji bi se način to sprečilo, Marinković je objasnio, da je bilo 

slučajeva u drugim državama da bude zloupotrebe i da se elektronskim putem propusnica prenese na 

neko drugo lice. Kako bi se to sprečilo, kaže, potrebna je identifikacija. 

- Jedna mogućnost je da bude fotografija korisnika. Druga varijanta je da, ako je bez fotografije, da se 

legitimišete nekim drugim identifikacionim dokumentom - lična karta, vozačka dozvola, pasoš, da biste 

samo pokazali da se propusnica odnosi na vas. Onaj koji vrši kontrolu morao bi da uporedi podatke sa 

kovid propusnice sa ličnim dokumentom – rekao je Marinović za RTS. 



 
 

 

 

"KOLEGE PADAJU U NESVEST OD GLADI I ŽEĐI" Direktorka kovid bolnice u Batajnici: Više od 95 odsto 

pacijenata NIJE VAKCINISANO 

Kapaciteti kovid bolnice u Batajnici popunjeni su do maksimuma, izjavila je danas direktorka te 

zdravstvene ustanove Tatjana Adžić Vukičević dodajući da je trenutno hospitalizovano 800 pacijenata, 

od čega 700 u jedinicama poluintenzivne nege, a 100 u jedinicama intenzivne nege. 

Adžić Vukičević za Tanjug ističe da od 100 pacijenata koji su smešteni u jedinicama intenzivne nege 70 je 

u kritičnom stanju, odnosno intubirani su i nalaze se na ivici života i smrti. 

- Za njih se trenutno vode najveće borbe u ovoj bolnici - naglasila je dr Adžić Vukičević dodajući da 95 

odsto od ukupnog broja hospitalizovanih u toj bolnici nije vakcinisano. 

Kako kaže, u kovid bolnici u Batajnici ima i vakcinisanih pacijenata, ali njihove kliničke slike su daleko 

lakše i njihov oporavak je izvestan. 

Takođe, u bolnici u Batajnici su i dve porodilje, od kojih je jedna porođena carskim rezom, dok najmlađi 

pacijent ima 22, a najstariji 96 godina. 

- U odnosu na mart prošle godine kada sam mislila da ne može ništa gore da nas zadesi, sada se desilo to 

gore sa ovim sojem virusa koji je opasan za pluća pre svega, brzo se prenosi, a za lečenje ovih bolesnika 

su potrebne enormne, ogromne količine kiseonika koje nikada do sada, ni u jednom talasu nismo imali - 

navela je ona. 

Dodaje da je primetno u poslednje dve, tri nedelje, priliv gerijatrijske populacije, odnosno pacijenata koji 

imaju od 80, 90 i više godina. 



 
 

To su stari ljudi sa mnogim komorbidetima, naglašava Adžić Vukičević i ističe da su nažalost, oni 

populacija kojoj doktori najmanje mogu da pomognu. 

- Ovo što imamo iza zidova ove bolnice jeste rat, rovovska borba, borba prsa u prsa sa virusom. Broj ljudi 

koji umire na dnevnom nivou je na nivou broja u ratno vreme tako da zaista mogu da kažem da je ovo 

ništa drugo nego rat - kazala je. 

Ističe da doktorima najteže padaju smrti urkos njihovoj borbi. 

- Mi smo učinili sve što je u našoj moći, davali smo lekove, ali kada na kraju vidite da ništa ne vredi, da 

kao da ste davali placebo, a ne pravi lek, da kolege padaju u nesvest od gladi, žeđi, onda je to za nas 

poražavajuće i mi smo sagoreli u ovoj borbi - navodi. 

Dodaje da su lekari i drugo medicinsko osoblje spremni da izdrže i još dva, tri meseca, ali je problem što 

se ne zna koliko će još trajati. 

Navodeći da je ona za najstrožije mere, poručila je lekarima i drugima u Kriznom štabu da uvedu što 

strožije mere, da zatvore, uvedu kovid propusnice, ali i da ne kreću samo od kažnjavanja lekara, već i 

šire. 

 

 

Šesnaestogodišnji dečak zaražen koronavirusom preminuo u Kruševcu 

BEOGRAD - Učenik srednje škole u Kruševcu, koji je bio pozitivan na koronavirus, preminuo je juče, 

potvrđeno je za RTS u Školskoj upravi Rasinskog okruga. 

Šesnaestogodišnji dečak bio je u kućnoj izolaciji. Kako nezvanično saznajemo, inficiran je u porodičnom 

kontaktu i nije bio hospitalizovan. 



 
 

U Kruševcu je od početka školske godine koronavirus potvrđen kod 479 učenika. 

Od polovine septembra, kada je kruševačka Opšta bolnica ušla u kovid sistem, na bolničkom lečenju bilo 

je dvanaestoro dece. 

Oni sa težom kliničkom slikom šalju se u tercijarnu ustanovu, niški Univerzitetski klinički centar. 

 

 

Radojičić: Počela izgradnja Tiršove dva 

Počela izgradnja nove dečje bolnice Tiršova dva, rekao je gradonačelnik Beograda Zoran Radojičić je za 

RTS. 

On je istakao da se i u večernjim satima vredno radi na ovom gradilištu. 

– Počeli su radovi na iskopnoj jami, tender je završen. Kada je 1936. godine građena prva dečja klinika, 

jedan od glavnih razloga bila je briga o javnom zdravlju dece, a to pitanje je aktuelno i danas – izjavio je 

gradonačelnik, prenosi BeoInfo. 

Kako je naglasio, vrednost radova prve faze izgradnje nove dečje bolnice iznosi 6,2 miliona dinara. 

– Prva faza izgradnje će trajati 210 dana. Nova pristupna saobraćajnica do auto-puta će biti duga 365 

metara. Kada radovi na klinici budu završeni, do nje će biti moguće doći direktno s auto-puta, a biće 

izgrađen i veliki broj novih parking-mesta – rekao je Radojičić. 

Gradonačelnik je naglasio da je zahvaljujući stabilnoj ekonomskoj situaciji država u mogućnosti da podrži 

ovako velike i značajne projekte. 



 
 

– Za vreme kralja Petra II i kraljice Marije, kada je 1936. godine građena prva dečja klinika, to je bio 

najznačajniji događaj u Evropi. Nadam se da ćemo i sada uspeti da dostignemo nivo da naša dečja 

medicina sa ovom bolnicom bude na vrhu evropskog i regionalnog zdravstvenog sistema – zaključio je 

gradonačelnik Beograda. 

 


